
Referat bestyrelsesmøde 31/1-17 

 

1. Juridisk overtagelse Holmelunden: 

Det blev oplyst at udkastet til det juridiske oplæg omkring overdragelse af 

Holmelunden er sendt retur til advokat med bemærkninger om små rettelser. 

 

 

2. Planlægning af møder: 

Planlægning af fremtidige møder omkring udstykningen diskuteres. Stina 

undersøger hos landsbyrådet omkring lokale. 

 

3. Forslag til generalforsamling: 

Bestyrelsens kommende forslag omkring vedtægtsændringer blev gennemgået og 

tilrettet med små ændringer. 

Resterende forslag blev gennemgået. 

 

4. Renovation: 

Status quo. 

 

5. Forsikringer: 

Der er blevet tegnet en ny bestyrelsesansvarsforsikring. 

 

6. Evt. 

Der blev drøftet en del forslag til det kommende år 

 

 

 

 


